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SKRIVELSE 
 
Klimatarbete i stadsdelen 
 
 
Under det senaste knappa året har klimatfrågan debatterats intensivt i massmedia. 
Medvetenheten dels om att vi kan göra något och dels att vi måste göra något åt det allt 
varmare klimatet har snabbt etablerats i det allmänna medvetandet. De allra flesta vet att 
koldioxid är en av de ämnen som ökar medeltemperaturen på jorden och de flesta vet också 
att olja och oljeprodukter bilder koldioxid när det förbränns. Men det är inte säkert att man i 
detalj vet vilka åtgärder som är de bästa att utföra: skall man kompensera för sina utsläpp, 
eller skall man minska utsläppen eller skall man både minska och kompensera för dem? Det 
kommer att krävas specifik kunskap för att kunna göra något åt den ökande växthusefekten. 
 
Under nästa år kommer regeringen lägga en klimatproposition, ett förslagspaket med åtgärder 
för att minska den globala uppvärmningen. Det är sannolikt att det i detta paket kommer att 
finnas krav på lokala åtgärder. Därför är det bra att alla verksamheter, privata som allmänna i 
god tid vet vad de kan göra för att åstadkomma denna minskning.  
 
Som en god förberedelse inför det kommande klimatarbetet föreslår vi därför att: 
 
- förvaltningen får i uppdrag att ta fram ett förslag till åtgärdsprogram för att minska 
klimatpåverkande utsläpp från stadsdelsnämndens lokaler och verksamheter och därefter 
återkomma till nämnden. 


